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K točki 10 
Gradivo za sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj v januarju 2023 
 

Zadeva: ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Janez Perušič: 
1. V oktobru 2022 je podjetje Telekom d.d. na območju KS Butoraj, KS Tribuče 
pridobivalo služnosti za gradnjo optičnega omrežja. Ali je znanega kaj več o aktivnostih na 
projektu?  
 
ODGOVOR: 
Vprašanje smo posredovali na podjetje Telekom d.d. in prejeli naslednji odgovor z grafično 

prilogo: »V projektiranje smo vključili območje vasi označeno z rdečo črto. Pričakujemo, da 
bo projekt PZI izveden v letu 2023, dela pa se bojo izvajala v letih 2024/25.« 

 

 
 
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU. 
 
Bernarda Kump: 
1. Ob gradnji optičnega omrežja v naselju Drage v Črnomlju so bila prekopana tudi 
nekatera cestišča v naselju, ki pa do danes še niso bila vzpostavljena v prvotno stanje 
(asfaltirana). Naj se to uredi. 
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ODGOVOR: 
V zvezi z vzpostavitvijo prvotnega stanja na cestah v naselju Drage v Črnomlju ob izgradnji 
optičnega omrežja smo vprašanje oz. pobudo posredovali pristojnim na podjetju Telekom 
Slovenije d.d. Odgovora še nismo prejeli. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU.  
 
 
Nataša Hudelja:  
1. Med prioritetne investicije občine naj se uvrsti asfaltiranje ceste čez Razvaje.  
 
ODGOVOR: 
Lokalna cesta LC Vinica (MMP) – Učakovci – Razvaje (RT-919) je dolžine 4.544 m, od tega je 

zadnjih 2.138 m še v makadamski izvedbi. Zaradi dražjega vzdrževanja in predvsem 

možnosti obvoza v primeru poplavljanja reke Kolpe na LC med Vinico in Učakovci 

pripravljamo potrebno za možnost asfaltiranja. Tako smo v letu s pomočjo krajevne 

skupnosti pridobili izjave lastnikov zemljišč, da dovolijo odmero ceste in brezplačen prenos 

obstoječe ceste na občino. V letu 2023 računamo, da bo odmera ceste in prepisi zemljišč 

urejeni, v nadaljevanju pa bi v vsaj dveh etapah izvedli asfaltiranje, kar bo odvisno od 

razpoložljivih sredstev za investicije ob meji (v zadnjih treh letih smo ta sredstva pridobili za 

podobne investicije ob državni meji). 

Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 

 
2. Prioritetna investicija je tudi obnova mostu čez reko Kolpo v Vinici. 

 
ODGOVOR: 
Obnova slovenske polovice mostu čez reko Kolpo pod Vinico je investicija Direkcije RS za 

infrastrukturo, obnovo preostalega dela pa je še treba dogovoriti z pristojnimi iz Republike 

Hrvaške. Odgovor DRSI smo vam posredovali ob odgovoru na vprašanje iz 29. seje prejšnje 

sestave OS. Glede te investicije in ostalih na državnih cestah bomo z DRSI še naprej v 

kontaktih. 

Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 

 
Samer Khalil: 
1. Kako potekajo aktivnosti glede ureditve dostopa do zemljišča (poslovna dejavnost 
Cimerman Dušan). 
 
ODGOVOR: 
Na sestanku investitorja (g. Dušan Cimerman) pri županu dne 6. 12. 2022 je bilo 

dogovorjeno, da investitor zagotovi projektno dokumentacijo z vsemi soglasji (tudi Direkcije 

RS za infrastrukturo za nov priključek na regionalno cesto R1-218/1212 – Belokranjska 

cesta) za 200 m dostopne ceste, vključno z ostalo potrebno infrastrukturo v njej. Za tem se 

dogovorimo glede izvedbe, tako dostopne ceste kot tudi druge infrastrukture. Občina je 

projektantu že dala pooblastilo, da lahko pridobi projektne pogoje in mnenja oz. soglasja. V 

letu 2023 se po izdelani projektni dokumentaciji predvideva začetna ureditev ceste in 

priključka v makadamski izvedbi (dostop do gradbišča poslovno skladiščnega objekta). 

Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 


